
Vážené kolegyně a vážení kolegové, 

rozhodl jsem se opět kandidovat do ZKAS MFF UK, 

protože bych rádi nadále přispíval k  rozvoji a chodu 

naší fakulty. 

 

Moje dosavadní zkušenosti 

Po studiích teoretické fyziky na MFF UK jsem strávil 

dva roky v Lawrence Berkeley National Laboratory 

na pozici postdoktoranda. Po návratu jsem se stal 

odborným asistentem na Ústavu teoretické fyziky MFF UK, kde působím nejen 

jako vědec a pedagog, ale též řadu let jako tajemník ústavu.  

V pozici tajemníka se setkávám s řadou provozních problémů fakulty, které se 

na půdě Akademického senátu probírají. Díky práci na přípravě akreditací 

oboru Teoretická fyzika a členství v oborové radě doktorského studijního 

programu P4F1 Teoretická fyzika, astronomie a astrofyzika mám hodně 

zkušeností i se studijními záležitostmi, které jsou také důležitou součástí práce 

Akademického senátu. 

 

Moje působení v Akademickém senátu MFF UK 

Poslední tři roky jsem se v senátu snažil aktivně zapojit především 

v ekonomické komisi a ve skupině pro administrativu, která upozornila na řadu 

procesních problémů na fakultě. Také jsem byl v průběhu svého působení 

v senátu zvolen jako zástupce MFF UK do Rady vysokých škol, kde jsem se 

mimo jiné podílel na připomínkách k návrhu novely Zákona o vysokých školách. 

V této práci bych rád pokračoval. Budu se i nadále snažit být aktivním členem 

senátu, upozorňovat na problémy na fakultě a pomáhat hledat jejich řešení. 

Chtěl bych se zaměřit hlavně na ekonomické a administrativní záležitosti a na 

doktorské studium.  

 

Děkuji Vám za Váš zájem a čas a přeji všem mnoho vědeckých i pedagogických 

úspěchů a co nejméně překážek na cestě k jejich dosažení. 

 

Karel Houfek 
     Karel.Houfek@mff.cuni.cz 


